KINGSWAY CAPITAL

2 mer 1) Co LE das y *

24 UPPER BROOK STREET LONDON W1K 7QB UNITED KINGDOM

To: Jordan Securities Commission Amman – Jordan After Compliments,

</10 -

السادة/ هيئـة الاوراق المـالبـه المحترمين،، عمان ــ الاردن تحية واحترام،،،

Subject: Disclosure of Ownership

As Jordan per Securities Commission Instructions of Companies Disclosure Article (13), (that any person acquiring or having, for the first time, disposal of 5% or more of any securities of the same issuing Company shall notify the Commission of such in writing within one week of occurrence. The said person shall also notify the Commission in writing of any 1% increase in acquisition within one week of such occurrence, and shall disclose motives for any purchase above the 10% rate), kindly note that Kingsway Fund Frontier Consumer Franchises (the "Fund") bought 398,062 shares of Al Ekbal Investment Co. ("EICO") on 7 February 2017. The Fund owns in aggregate 7,500,001 shares of EICO which is equivalent to 25.00% of EICO's paid up share capital. The purpose of this purchase is investment.

الموضوع: افصاح تملك

استنادا لتعليمات الاقصاح المادة رقم 13 ، (على اى شخص بتملك أو يقع تحت تصرفه 5% أو اكثر للمرة الأولى من أي ورقة مالية لشركة مصدرة واحدة إعلام الهيئة خطيا خلال اسبوع من تاريخ حدوث ذلك. وعليه ان يقوم بإعلام الهيئة خطياً عند تملكه لأي نسبة تبلغ 1% إضافية خلال أسبوع من تاريخ حدوث ذلك والإفصاح عن نيته من الشراء عند الوصول إلى نسبة 10%) ، نود اعلامكم بأن Kingsway Fund Frontier Consumer ("الصندوق") ، قد قام بشراء 398,062 (ثلاثمالة وثمانية وتسعون الفا و أثنان وستون) سهما من أسهم شركة الأقبال للأستثمار ("EICO") بتاريخ 2017/2/7 وبهذا فقد اصبح الصندوق بمتلك (7,500,001) سهم من أسهم شركة الاقبال للاستثمار وبنسبة تملك تعادل 25% من راسمال الشركة. هذا وأن الغاية من الشراء هو الأستثمار.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Kind regards

Conor McNaughton
Chief Operating Officer

Date: 10/02/2017

المفوض بالتوقيع الناريخ:

